
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 9 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 17 d’octubre de 2022, al local 
de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

       Vocals: 

 
Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 .- Sr. Lluís Ruiz (ERC) 

.- Sr. Lluís Ubach (ERC)  
.- Sr. Josep Crispi (Fem Poble)  

.- Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet). 
 

Excusa la seva presència, 
el Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes i el Sr. Lluís Trulls, Alcalde 

Pedani 
 
 
 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 17 d’octubre de 2022, a les 20:30 hores, es reuneixen a la Rectoria Vella 
(C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les persones 
a dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la Junta de 
Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus 
Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats 
reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 

 

 



 

ACORDS 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta núm. 8 del 26 de setembre de 2022. 

Es fa lectura de l’acta número 8, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns 
del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 26 de setembre de 2022 i s’aprova. 

 

2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions. 

 

- Proposta de tornar l’activitat al CAU 
Assisteixen a la reunió dues mares del municipi amb la finalitat de plantejar el 
retorn de l’activitat del CAU a Cabrianes. Exposen que s’han posat en contacte 
amb el CAE per a la contractació d’un monitor. Atès que disposar d’un monitor 
implica assumir despeses, proposen que els pares paguin una quota i l’altra part 
s’assumeixi des de l’OTP i l’Ajuntament. 
 
Es proposa com a solució que es donin d’alta com a entitat i així s’opti a les 
subvencions de joventut de l’Ajuntament. 
 
S’acorda que es demani pressupost al CAE i un cop es disposin de les dades 
concretes, es plantegin i debatin les diferents alternatives. 
 

- AFA Els Pins 
La Sra. Neus Solà informa als assistents del contingut de la reunió mantinguda 
entre l’AFA Els Pins i la regidora i la tècnica d’educació. Es va acordar assistir a 
una reunió de l’OTP. 
 

- Esporgar arbres C/ Ginesta (Pressupost Busi 2.710, 40, IVA inclòs). 
El Sr. Benjamí Oller informa que ja s’ha acceptat el pressupost de Cunetes 
Hormigón per a l’execució dels treballs. S’acorda que el Sr. Enrique Sánchez 
coordini les tasques. 
 

3. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions. 
 
Tanca abellerols. Els treballs de construcció d’una tanca vegetal s’iniciaran i 
s’executaran per iniciativa privada (el Patronat). 
 
Pressupostos línia de vida. El Sr. Benjamí Oller que el Sr. Viladrich no ha 
presentat pressupost. S’acorda reclamar-li novament.  
 
Canviar sauló per ciment vorera. En relació a aquest assumpte s’acorda 
demanar un nou pressupost i en tot cas, assumir-lo l’any que ve. 
 



ST Encimentar pas pavelló/Els Pins. ST Teulada El Centru. Contenidor 
magatzem Festes. S’acorda demanar a l’arquitecta tècnica municipal que vingui 
a mirar-s’ho. 
 
Fanals C.Ginesta (col·locació durant l’octubre). Els fanals del C/ Ginesta 
s’instal·laran a finals d’octubre. 
 
 

4. Assumptes sobrevinguts  

No n’hi ha. 

 

5. Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 

 

 

I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 21:45 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


